

Dragonfly 32

Dragonfly Sailboats Inc, Segelyacht, Gebrauchtyacht, St. Barth, St. Barthelemy St. Barth, St. Barthelemy

€ 340.000,-

EU versteuert - nein, MwSt. exklusiv



Details

Baujahr: 2019
Erstwasserung: 0
Länge: 9,90 m
Breite: 3,85 m m
Tiefgang: 1.9000 m
Motortyp: YANMAR 3YM20
Kraftstoffart: diesel
Kraftstoff: 70 l
WC/Nasszelle: 0

Ausstattungen

Beschreibung

For sale is a Dragonfly 32 Evolution in "AS NEW" condition from 2019 FULLY EQUIPPEDThis Dragonfly 32 Evolution is more a semi-custom-masterpiece than a serial production boat. She is fully equipped to the highest standard with no costs spared! Delivered in September 2019 to the Caribbean she comes in "As New" condition! This Dragonfly 32 Evolution is a semi-custom project by the well respected and experienced Jack Setton. Build to order with very high requirements, this 32 Evolution is absolutely unique. The boat boasts all the features of the standard Evolution plus many custom solutions to make the boat as single-hand capable as possible. Please note that she can be used as planned by Dragonfly initially. All modifications are extras. Therefore she is not only equipped with **Bowthruster, Autopilot, Furling Headsails, Jefa Swing Wheel Pedestal** etc, but also with 6x Harken 46 **electric winches**, four of them **Rewindable!** Furthermore the Cockpit layout was changed to lead lines aft to helmsman position plus change of traveller system and extra mainsheet winches. Dragonfly 32 Evolution is commissioned in 2019 and comes in "As New" condition. Immediately available! **HIGHLIGHTS:**

- **Latest Evolution Model**
- **Diesel Engine 21 hp**
- **Swing Steering Wheel System**
- **6x Electric Harken winches, 4 of them REWINDABLE**
- **Bowthruster**
- **Code-0 / Spinnaker**

- **Biminis and Sprayhood**
- **Full Raymarine Electronics with Autopilot**
- **Coppercoat 10 Year Antifouling**
- **2x Victron Li-Ion Batteries 150A, 12V**

Full Exposé on request. Please don't hesitate to contact us for any further questions or to arrange a viewing. Your judel/vrolijk & co - brokerage Team!-----*Der **Dragonfly 32 Evolution** aus dem Jahr 2019 steht nun zum Verkauf! Dieser Dragonfly 32 Evolution ist ehr ein semi-custom Projekt als ein Serienboot. Das Boot ist vollständig ausgestattet und optimiert, wobei keine Kosten und Mühen gescheut wurden. Erst im September 2019 ausgeliefert und kaum gesegelt, lässt sich dieses Modell als neuwertig beschreiben! Das angebotene Schiff wurde für den sehr erfahrenen und respektierten Yachtliebhaber Jack Setton nach seinen Wünschen und Vorstellungen gebaut. Der Tri besitzt alle Vorzüge und Eigenschaften des Topmodells "Evolution", wurde aber für den Eigner modifiziert und ergänzt, um ihn so einhandtauglich wie möglich zu gestalten. Dafür wurden unter anderem ein **Bugstrahlruder**, ein hochwertiger Raymarine **Autopilot**, **rollbare Vorsegel** sowie eine **schwenkbare Jefa Steuersäule** verbaut. Das absolute Highlight sind die **6 elektrischen Harkenwünschen**, von denen **4 Stück mit Rückwärtsgang** (rewindable) sind! Außerdem wurde das Cockpit sowie das Travellersystem leicht modifiziert. Der Dragonfly 32 Evolution wurde im September 2019 ausgeliefert und befindet sich in **neuwertigem Zustand!** Sofort verfügbar! **HIGHLIGHTS:***

- **Aktuelles Evolution Modell**
- **YANMAR Einbaudiesel 21 PS**

- **Schwenkbare Steuersäule JEFA**
- **6x Elektrische Harken Winschen, 4 davon mit Rückwärtsgang**
- **Bugstrahlruder**
- **Code-0 mit Furler / Spinnaker**

- **Biminis und Sprayhood**
- **Vollständige Raymarine Elektronik mit Autopilot**
- **Coppercoat 10 Jahres Antifouling**
- **2x Victron Li-Ion Batterien 150A, 12V**

Für Rückfragen oder eine Besichtigung stehen wir Ihnen jederzeit gerne zur Verfügung. Ihr judel/vrolijk & co - brokerage Team.

Electronics Autopilot, Depthsounder, Plotter, Compass, Log, speedometer, GPS, VHF, Shore power inlet

Inside Equipment Hot water, Marine head, Bow thruster, Manual bilge pump, Refrigerator, Electric bilge pump

Outside Equipment Cockpit shower, Swimming ladder, Electric windlass, Spray hood, Mainsail cover, Lazyjacks, Bimini Top, Lazy bag

Other Equipment Wind speed and direction, Repeater(s), Navigation center, Asymmetric spinnaker, Genoa, Furling genoa, Fully battened mainsail, Steering wheel, Electric winch, Road trailer Judel Vrolijk

Kontakt

judel/vrolijk & co
SALES ■ BROKERAGE

Verkäufer: gewerblich

judel/vrolijk & co - brokerage GmbH

Herr Max Minarek

Telefon: +49.(0)471308811-0

Telefax: +49.(0)471308811-30

<http://www.judel-vrolijk.com>

broker@judel-vrolijk.com